
Nyhetsbrev fra KVBs styre januar 2025 
Vi skriver 2025 og her er en aldri så liten nyvinning fra styret i Kjerringvik Vel- og Båtforening: Et 
nyhetsbrev som holder dere oppdatert med aktuelle saker fra vårt arbeid. Vi vil ikke ha noen fast 
takt på dette, men tar utgangspunkt i våre styremøter og ting som er av interesse herfra.  

Nytt om selve styret 

Vår iherdige havnesjef har en tid vært nødt til å trappe kraftig ned på sitt arbeid for foreningen. 
Havnesjef er en viktig rolle i KVB og er den som har ansvaret for at alt som har med båtplasser og 
havneanlegg blir fulgt opp. Det innebærer mye planlegging, oppfølging og praktisk arbeid. Vi går 
nå inn i en periode hvor havnesjefen – også i samarbeid med havnegruppa - tradisjonelt gjør mye 
arbeid for at den kommende båtsesongen skal gå som vi ønsker. Vår havnesjef har ønsket at vi 
bringer inn ekstra krefter for å sikre at dette går bra, og styret har derfor engasjert Thomas 
Granerød til å fungere som vikar. Dette er en midlertidig løsning frem til årsmøtet i april.  

Havneanlegget – større vedlikeholdsbehov 

Bryggeanlegget, som ble anlagt på 90-tallet, vedlikeholdes og fikses fortløpende, blant annet på 
de halvårlige dugnadene i form av nytt treverk der det trengs olje og slikt. Anlegget begynner 
imidlertid å bli flere tiår gammelt, det ligger relativt værutsatt til og spørsmålet om større 
vedlikeholdsbehov har vært på banen en stund. Mange har sikkert observert ved lavvann at 
blokkene som trebryggene hviler på stedvis har blitt utvasket i underkant.  Dette har fra tid til 
annen «lappet på», men spørsmålet er om et større arbeid på sikt må til for en varig, god løsning. 

Dette vil helt klart innebære store økonomiske løft for foreningen. Styret setter derfor nå i gang et 
mer systematisk utrednings- og planarbeid for å avklare hva som må gjøres, hva det vil koste og 
hvordan et større arbeid skal kunne finansieres. I første omgang settes det ned en liten 
arbeidsgruppe som lager forslag for styret om hvordan vi kan gå frem.  Dette arbeidet vil vi 
informere om, og er en av hovedgrunnene til at vi nå etablerer dette nyhetsbrevet.  

Stort og smått av andre ting 

• KVB bruker Havneweb plattform for mye av arbeidet.  Noen av oss drar på 
oppfriskningskurs nå i januar.  

• Mange har registrert at det på stranda sør for moloen, innerst mot vegen, har forsvunnet 
siv og gress som tidligere har holdt. Vi jobber med å få reetablert dette gresset. Mye sand 
har også forflyttet seg på stranda, som vi vil prøve å få flyttet på før sommersesongen.  

• Akterfestet til båtene i havna er festet i en større kjetting på bunnen.  Vi vil på den årlige 
dugnaden organisere en inspeksjon av denne.  

• Mathias skal handle inn dasspapir.  
• Styret avholder nytt møte i mars måned.  

 
Visste du? 

• Du kan kontakte styret i KVB på kvb@kjerringvik.com  
• Styret jobber etter KVB sine vedtekter som du finner på 

https://kjerringvik.com/vedtekter-2/ . Her ligger også dette nyhetsbrevet.  
• Vedtekter behandles på årsmøtet, som avholdes i slutten av april hvert år. 
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